

## THE ASSYRIAN UNIVERSAL UNION

1. Founded in 1968 in France by (Demetri Eliathof), paternal female cousin of the person called Agha Butrus, one of the Assyrian leaders during World War I, in which they allied with the British.
2. The union calls for acquiring a national homeland for the Assyrians and uniting the ranks of Assyrian compatriots internationally.
3. The organizational structure of the union consists of (The Convention, Central Committee, Branch Committee, Local Committee and Cell).
4. The union has significant relations with the Iranian regime. The Assyrians of Iranian origin form the most prominent cadres of the aforementioned union; they are (John Nimrud, Afram Al-Ra'is, and Daniel 'Udishaw).
5. The union owns mass media in America and Europe; the main headquarters is in the American city, Modesto.
6. The union is of limited effect and activity due to takes on its leaders.
7. The main headquarters of the Union is currently in the U.S. and it has no presence in the northern region.

## الاتحاد الآثوري العالمي

١. تأسس عام ١٩٦٨ في فرنسا من قبل المرحومة (ديتريخ اليانوف) ابنة عم المرحوم أستاذا بطرس أستاذة الآثوريين أثناء الحرب العالمية الأولى التي تحال برافيتها مع البريطانيين .
٢. يدعو الاتحاد إلى تأميم وثقافة قومي للآثوريين وتوحيد صفوف الآثوريين في العالم .
٣. يتكون الهيكل التنظيمي للاتحاد من (اللجنة المركزية، لجنة الفرع، اللجنة المحلية والحلية) .
٤. يرتبط بعلاقات مقيدة مع النظام الأيراني ويشكل الآثوريين من أصل أيراني أبرز كوادر الاتحاد المذكور وهم قتل من (جون محمود، أنرام الرئيس، دانيال محمودي) .
٥. يمتلك الاتحاد وسائل إعلام في أمريكا وأوروبا ومقره الرئيسي في مدينة موريثو الأمريكية .
٦. الاتحاد محدود التأثير . نشاطه بسبب الأخذ على شخصيات القائمين عليه .
٧. مقره الرئيسي حالياً في أمريكا، وليس له تواجد في المنطقة الشمالية .